



Svendborg Havn

Velkommen til en levende havn tæt på by og natur

DK - Sejerinformation

Vi byder dig velkommen til Svendborg Havn og ønsker dig et behageligt ophold.

HAVNEPENGE OG KODE:

Du betaler havnepenge ved at købe en billet i automaten. Billetten skal placeres synligt på din båd. Koden bruges til havnens faciliteter. Automaten er døgnåben. Automaternes placering fremgår af kortet. Følg vejledningen på automaten. Du kan betale med Dankort og internationale kreditkort. Detaljeret prisliste er opslået ved automaten.

FACILITETER:

Havnens primære faciliteter er samlet i vores flydende havnekontor. Toilet, bad og vaskeri er i stueetagen. Automat er i stueetagen. På alle broer er der forsyning til el og vand. I bygningen findes desuden et INFO-rum med information, TV, pc'er med internetadgang og forskellige brochurer og kort.

AFFALD:

bedes sorteret i miljøstationen. Se placering på kortet.

UK - Information

We welcome you to Svendborg Harbour and wish you a nice pleasant.

HARBOUR FEE AND CODE:

You can pay Harbour fee by buying a label from the automat. The label must be visibly display at your boat. The code gives you access to the harbour facilities. The automat is open 24 hours. The location of the automat can be seen at the map of the harbour area. Please follow the instructions on the automat. You can pay with international credit cards. There is a detailed pricelist at the automat.

FACILITIES:

The harbour's primary facilities are all available at our floating harbour office. Toilet, bath and laundrette are situated on the ground floor. There is an automat on the ground floor. Water and electricity supply is available on all bridges. There is also an INFO-room, TV, computer with internet access, various brochures and maps at the harbour office.

GARBAGE:

Please sort your garbage at the sorting station. The location can be seen at the map.

DE - Information für Segler

Wir heißen Sie herzlich Willkommen im Yachthafen von Svendborg und wünschen Ihnen einen angenehmen Aufenthalt.

HAFENGEBÜHR UND PIN-CODE:

Zur Entrichtung der Hafengebühr lösen Sie bitte ein Ticket im Automaten. Das Ticket ist gut sichtbar am Boot anzubringen. Der PIN-Code ist für die sanitären Einrichtungen. Bitte befolgen Sie die Anweisungen auf dem Automaten. Sie können mit Ihrer internationalen Kreditkarte bezahlen. Eine detaillierte Preisliste finden Sie am Automat.

EINRICHTUNGEN:

Die primären Hafeneinrichtungen finden Sie in unserem schwimmenden Hafenamt. Toiletten, Waschräume und Wäscherei liegen im Erdgeschoss. Der Automat befindet sich im Erdgeschoss. Strom- und Wasserversorgung ist auf allen Anlegern vorhanden. Im Gebäude gibt es außerdem einen INFO-Raum mit Informationen, Fernsehen, PCs mit Internetzugang und verschiedene Broschüren und Karten.

ABFALL:

Bitte entsorgen Sie Ihren Abfall getrennt in den Abfallentsorgungsstationen. Die Lage der Stationen finden Sie auf der Karte.

Svendborg Havn - Havnekontoret - Jessens Mole 6 - 5700 Svendborg - Tlf. +45 62 23 30 80

Svendborg Harbour - Harbour Office - Jessens Mole 6 - 5700 Svendborg - Phone: +45 62 23 30 80

Svendborg Hafen - Hafenamt - Jessens Mole 6 - 5700 Svendborg - Tel. +45 62 23 30 80

